
 
 

Schriftelijke vraag 

 
Datum 18 oktober 2019 
Onderwerp Beleidsvisie zonne-energie wachtlijst na 75 

ha 
Betreft het een 
raadsvoorstel/raadsmededeling in de cyclus? 

Nee 

Beleidsterrein Duurzaamheid 

Portefeuillehouder wethouder Koenraad 
 
 
In de herziene beleidsvisie zonne-energie, vastgesteld door uw College op 8 januari 2019, maakt 
u melding dat na het vergunnen van 75 hectare de volgende aanvragen op een wachtlijst worden 
gezet. 
Tevens staat in de beleidsvisie dat er na 5 jaar (of eerder) een evaluatie komt. 
  
De Roosendaalse lijst heeft hierover de volgende vragen aan de portefeuillehouder:  
 
1. Als er uit de evaluatie een bijstelling van de visie en de kaders komt, of bijvoorbeeld een 

beperkte vlekkenkaart met aanleggebieden en een tendersysteem qua toedeling, worden de 
aanvragen die nu reeds op de wachtlijst staan, beoordeelt volgens die bijstelling van de visie 
en nieuwe kaders of volgens de huidige kaders? 

2. Zijn er rechten voor en/of schadeclaims van wachtlijstaanvragen te verwachten, mocht de 
gemeenteraad bij de evaluatie de kaders bijstellen? 

  
Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst, 

Charl Goossens en Eric de Regt 

 

 

 


